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PYTANIA OD MIESZKAŃCÓW SIERPCA 

 

1. Czy w Mieście Sierpc oszacowane zostały skutki zmian podatkowych związanych z 

Polskim Ładem ? 

2. Jakie to są skutki ? 

3. Czy Miasto Sierpc złożyło wniosek w programie „ Cyfrowa Gmina ”  z jakim skutkiem 

4. Czy Miasto Sierpc będzie składało wniosek w programie „ Cyfrowa  gmina” 

5. Czy Sierpc złożył wniosek w programie  Laboratoria Przyszłości ? 

6. Jakie zmiany nastąpią w wydatkach na administrację? 

7. Jaki sąd będzie w Sierpcu i jaki teren będzie obsługiwał? 

8. Od 01 października będą obowiązywały nowe stawki w kategoriach zaszeregowania 

pracowników samorządowych zatrudnionych na umowę o pracę. Od 2000 do 3300 zł. 

Czy Sierpc jest przygotowany do tych zmian ? 
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